
Reunió ordinària de la Junta de l’AFA de l’Escola Ferran Sunyer 

Assistents: Anouk, Suzanne, Xènia, Josep, Anna, Julian, Lourdes. 

Data: 08 d’octubre de 2020 

Hora: 17-19 h 

Lloc: google meet 

ORDRE DEL DIA 

 
1. Aprovació de l’acta de la reunió ordinària 15/09/2020. 
2. Benvinguda P3 – vídeo i photocall. 
3. Funció de l'AFA durant la pandèmia: 

− Quota famílies sòcies. 
− Funcions. 
− Difusió nomenclatura AFA i concurs de logo. 
− Reunions virtuals. 

4. Assemblea general. 
5. Patis Aiguajoc i Passatge Calders. 
6. Escocells. 
7. Bar del Passatge Calders. 
8. Escrit gel hidroalcohòlic. 
9. Coordinació delegats. 
10. Càrrec presidència. 
11. Nomenclatura AFA. 
12. Reunió AFA-direcció 1er trimestre. 
13. Torn obert de paraula. 

 
1. Aprovació del acte de la reunió ordinària del 15/09/2020. 
Aprovada pels presents. 

 
2. Benvinguda P3 – vídeo y photocall. 
La Sandra, la Xènia i la Suzanne s'han reunit per parlar dels detalls de la festa de benvinguda de 
P3. 
 
Com que no es pot fer la benvinguda presencial aquest any, s'ha decidit fer un vídeo amb la 
participació de tota la comunitat educativa. Per al vídeo, els participants es gravaran dient què els 
hi agrada de l'escola. Ja s'ha preparat el comunicat, que es passarà per Dinantia a través de 
l'escola i després pels grups de WhatsApp. Suzanne farà el vídeo i es posarà com a data límit el 
19/10 per participar. 
 
El photocall amb la Patxoca es farà el dijous, 29 d'octubre. Ja s'ha demanat a l'escola si les famílies 
de P3 pot fer la recollida a partir de les 16, per evitar una aglomeració de persones. Estem 
esperant resposta. 
 
La Xènia, la Sandra, l’Anna, la Suzanne i potser en Josep podrà ser-hi a partir de les 15h per 
començar a organitzar-ho. També es demanarà 4 famílies voluntàries dels grups de P4, que 
normalment organitzen el berenar de benvinguda. S'enviarà un missatge a través de delegats per 
a les 15:45, confirmant participació al correu de delegats.  
 



3. Funció de l'AFA durant la pandèmia. 
La funció primària de l'AFA en aquest moment és facilitar la comunicació entre l'escola i les 
famílies. Fins ara valorem que ho estem fent bé, perquè es traslladen les peticions amb rapidesa i 
també s’obtenen respostes amb poc temps. Els canals que s’estan utilitzant estan donant bons 
resultats.  
 
No es veu molt clar el de baixar la quota de socis. Hi haurà despeses per a l'escola aquest curs i no 
hi haurà cap festa per generar ingressos extra. S'està parlant amb altres AFAs i AMPAs de la zona 
per veure com pensen organitzar-se durant aquest curs. En tot cas, la quota no es pot tocar fins 
que es voti en assemblea. 
 
Cal fer una crida per a nous participants a la junta, ja que alguns àmbits estan només formats per 
una persona i si hi ha més d’una persona sempre queda la feina més repartida i hi ha més 
opinions i mirades que ajuden. Es va parlar de fer-ho quan fem difusió del canvi de nomenclatura. 
 
La setmana del 19 d’octubre s'enviarà la convocatòria a el concurs de el logotip nou de l'AFA. 
L’Anabel ens ajudarà amb el cartell. El logo guanyador es votarà durant l'assemblea. 
 
També s'ha parlat dels horaris de les reunions de la junta. Ara que són virtuals, costa arribar a casa 
a temps de connectar-se. Així que s'ha proposat fer-les una mica més tard. Es farà un Doodle per 
veure quin dia i horari van bé a la majoria. 
 
4. Assemblea. 
L'assemblea general es farà el dijous 19/11. Cal avisar les famílies sòcies el 05/11, com a molt tard. 
 
5. Patis Aiguajoc i Passatge Calders. 
S'ha decidit seguir endavant amb el tràmit per reclamar els patis de l'Aiguajoc. Es parlarà amb la 
Mar, que s'ha ofert per ajudar amb el tràmit. 
 
6. Escocells.  
Es parlarà dels escocells en una altra reunió, un cop haguem parlat amb altres AFAs de la zona per 
veure fins a quin punt es poden organitzar esdeveniments participatius. 
 
7. Bar del Passatge Calders. 
D'altra banda, la  Mar també està ajudant amb el tema de veure que  les taules del bar del 
passatge de l'escola no dificultin el pas d’entrada i sortida de l’escola. Està en contacte amb el 
tècnic de districte, que està observant la situació per poder prendre una decisió. La nostra opinió 
és que no hauria d'haver taules entre les 16 i 17h. Així li  ha comunicat la Mar. Veurem la setmana 
vinent quines accions es prendran. 
 
8. Escrit gel hidroalcohòlic. 
Es demanarà a la Roser si vol fer l'escrit i el signarem com AFA. També farem un comunicat 
donant suport a les reclamacions de la vaga del 09/10 per penjar a la web. 
 
9. Coordinació delegats. 
La Xènia parlarà amb Penélope, que actualment és delegada, per veure si li podria interessar fer 
de coordinadora de delegats i delegades. Mentrestant, la Suzanne farà un Doodle per passar a els 
i les delegades un cop tinguem la seva informació de contacte actualitzada. 
 
10. Càrrec presidència. 
La Xènia si a l’Assemblea no s’ha presentat ningú, es presentarà com a presidenta per aquest 
curs, ja que té més disponibilitat de temps. El curs vinent ja veurem qui seguirà amb el càrrec.  



 
11. Nomenclatura AFA. 
Vegeu el punt 3. 
 
12. Reunió AFA-direcció 1er trimestre. 
S'ha dit de proposar fer la reunió un dijous, en l'horari que esculli l'escola. 
 
13. Torn obert de paraula. 
La Lourdes ha demanat que es parli amb direcció sobre la recollida els dies de pluja. No veu 
correcte que les famílies entrin a l'escola a recollir els / les nens / es. Potser es podrà oferir una 
altra solució. Quan es faci la reunió amb la Direcció traslladarem aquesta inquietud.  
 
D'altra banda, també ha suggerit fer un sondeig a les famílies sobre el menjador. Hi ha hagut 
queixes de les nens / es i les famílies no veuen molt clares les mesures d'higiene i sanitat a l'hora 
de menjador. Hi haurà una reunió durant la setmana que ve, però igualment es podrà fer un 
sondeig per veure si cal pressionar per fer algun canvi. 
 
També cal preguntar a Dani qui està en comissió del menjador en el consell escolar. 
 
Parlant del consell escolar, manca representant de l'AFA, ja que la Núria ja ha acabat el seu pas 
per l’escola, ja que la seva filla ha acabat 6é. Per tant, també caldrà buscar una persona que pugui 
fer de representant.  
 


